
ARKÖSUNDS INTRESSEFÖRENING Protokoll nr 8/2023  

Styrelsemöte i Arkösunds intresseförening 2023-10-08  

Närvarande:      Anders Granqvist, Jonas "Albin" Albinsson, Gunnar Pettersson,  Dick 

Petersén, Veronica Nordenmark, Ann Andersson, Minna Lundgren.  

  

§1 Mötets öppnande:   

      Ordf Anders Granqvist hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte.  

   

§2 Den föreslagna dagordningen godkändes.  

   

§3 Att jämte ordföranden justera dagens protokoll utsågs Ann Andersson.  

   

§4 Föregående protokoll; Protokoll nr7/2023 från 2023-09-03 lades till    handlingarna, med 

kommentar att se över maillistan då inte alla tar emot mailen.  

   

§5 Kommunikation och framtagande av underlag: Margareta Sjögren Jonsson fortsätter 

med kommunikation och framtagande av underlag även 2024.  

   

§6 Bastuadministration: Carl-Henrik Jonsson fortsätter med administrationen ett tag till. 

Veden behöver ses över mer så att den inte tar slut i förrådet.  

   

§7 Julgran och julpyntning: Löfgren och Asplund skänker gärna deras granar till årets 

julgran. Granen ska resas Lördag den 2 december kl 13:00. Gunnar kollar med Åke och Rolf 

om de kan tänka sig att med honom även detta år hålla koll så att belysningen funkar. KOM 

IHÅG ge Björn "Böna" Sahlin en blomma som tack för att vi får låna av konsumhusets el för 

att belysa granen.  

   

§8 Erfarenheter från Musikkvällarna; Börja planera in artisterna tidigarde så de gärna är 

klara till årskiftet. Jaldeland står för bokningarna så länge vi ger honom artister att boka in. 

Anders tar kontakt med Jaldeland om artister.  

   

§9 Musikkvällar 2024  

- Hur många?: Vi satsar på 5 musikvällar i Juli på de fem Onsdagar som är Juli, kan ändras 

vilka dagar de gäller beroende på artisternas schema.  



- Vilka?: 3 Juli, 10 Juli, 17 Juli, 24 Juli, 31 Juli först och främst.  

- Artister?: Meddelas då kontrakten med respektive artist är klara.  

   

§10 Sponsorer till musikkvällarna: Dick ska höra av sig till tidigare sponsorer och vi ska 

även söka sponsorer via Cardskipper ifall medlemmar skulle kunna tänka sig att sponsra.  

   

§11 "Tackmiddag" på Strandgrillen; Kommer att ske Lördag den 14 Oktober. 61 inbjudna 

har tackat ja till inbjudan 60 som ska ha kött och 1 som vill ha fisk.  

   

§12 Övriga frågor;   

- En ny flagga ska fixas till Badholmarna.  

- En allahelgona brasa ska hållas Lördag den 4 november kl. 15:00 då högen till valborg 

börjar bli för stor, det kommer även finnas chans till korvgrillning. Info om brasan kommer 

läggas ut på sociala medier så snart som möjligt. Brasan kan ställas in i fall vädret är dåligt.  

- Vi har fått en inbjudan att medverka på Östergötland och Smålands skärgårdsråds möte 

men väljer att tacka nej.  

- Kommunen frågar om det är någon som kan tänka sig att ta över utställningen "Livet under 

ytan", antingen företag eller privat person. En förfrågan om detta kommer att skickas ut på 

Cardskipper till medlemmarna som kan höra av sig till Anders som sedan hör av sig till 

Annika Åberg  

- Valberedningen är nu igång igen om ni har tips hör av er till Göran Larsén.  

- Taket till paviljongen på Kvarnberget behöver vårdas så att det klarar extremare väder nu 

till vintern. Albin löser detta.  

   

§13 Nästa möte; Söndag den 5 November kl. 15:00 (2023-11-05).  

   

§14 Mötet avslutas: Ordförande tackar samtliga närvarande och avslutar mötet.  

   

Vid pennan  

Minna Lundgren  

   

Justeras av  

Anders Granqvist och Ann Andersson  



  


